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PROTOKÓŁ NR VIII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 28 listopada 2024 roku. 

 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 1000  

 

Transmisja z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

(nagranie: 2:35 - 3:45) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz otworzył VIII w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Poinformował, że zgodnie z obowiązkiem ustawowym, 

obrady sesji są transmitowane oraz nagrywane. Podczas sesji, obowiązuje zasada 

przestrzegania ochrony danych osobowych, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz przywitał przybyłych Radnych, a w imieniu 

Wysokiej Rady przywitał p. Burmistrza i wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności, poprzez naciśnięcie 

przycisku kworum. Na podstawie zgłoszeń stwierdził kworum (15 radnych obecnych) na 

ustawowy stan 15, umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji. (Listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.) 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

(nagranie: 3:46 - 4:16) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. 

Wobec braku zgłoszeń, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie 

obradować będzie zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu o sesji. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja Burmistrza Łobza o stanie realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych 

na 2024 r.; 

6. Informacja Burmistrza Łobza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 

1-3 i ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 23 

marca 2003 roku o planowaniu; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 

rok; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2025 r.; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu 

krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego; 

http://www.bip.lobez.pl/
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2025; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2025”; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę Nr XLVI/355/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie wysokości i zasad 

ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, 

kluby dziecięce, zatrudniających dziennych opiekunów oraz dla osób 

prowadzących działalność na własny rachunek jako dzienni opiekunowie; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej 

Osiedle; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działanie Burmistrza Łobza; 

15. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

16. Komunikaty i informacje 

17. Informacje Przewodniczącego Rady; 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

(nagranie: 16:51 - 5:07) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że do przyjęcia przez Radę jest 

protokół z sesji nr VII, która odbyła się 31 października 2024 r. (sesja zwyczajna). Protokół 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz 

przed dzisiejszymi obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół  

z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym. 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 5:08 - 13:30) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Pytanie w dyskusji zadała Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Łobza 

Piotr Ćwikła, a w dalszej części wypowiedzi, omówił poszczególne spotkania w których wziął 

udział w okresie międzysesyjnym.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 5 Informacja Burmistrza Łobza o stanie realizacji zadań inwestycyjnych 

zaplanowanych na 2024 r.; 

(nagranie: 13:31 - 13:48) 
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Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja Burmistrza Łobza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 

ust. 1-3 i ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 

23 marca 2003 roku o planowaniu; 

(czas nagrania: 13:39 - 14:22) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 r. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 14:22 – 15:44) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok. 

 

UCHWAŁA NR VIII/64/2024 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2025 r.; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 15:45 – 34:33) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  
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Głos w dyskusji zabrali Radny Mariusz Wijatyk; Radny Antoni Kużel; Radny Marek Rokosz; 

Radny Adam Hlib; Radny Krzysztof Bartos; Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska; Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła oraz Sołtys Waldemar Lisik. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 8, PRZECIW:5, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; OBECNI NIEGŁOSUJĄCY: 1.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2025 r.; 

UCHWAŁA NR VIII/71/2024 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2025 r.  - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu 

krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 34:34 – 35:52) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa 

zachodniopomorskiego; 

UCHWAŁA NR VIII/65/2024 

w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa 

zachodniopomorskiego; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2025; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  
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(nagranie: 35:53 – 1:02:32) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Radna Wiesława Romejko; Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; 

Radna Katarzyna Tokarska; Radny Marek Rokosz; Radny Adam Hlib. 

Radny Adam Hlib zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji w tym temacie. 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że wniosek został przyjęty następnie 

zamknął dyskusję w ww. temacie. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025; 

UCHWAŁA NR VIII/66/2024 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025; -stanowi załącznik do 

protokołu 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2025”; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 1:02:33 – 1:08:28) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Łobez z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025”; 

UCHWAŁA NR VIII/67/2024 
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w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Łobez z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025”; - stanowi 

załącznik do protokołu 

- Przerwa 15 minut – 

Po przewie Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził kworum i wznowił obrady 

VIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę Nr XLVI/355/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce, 

zatrudniających dziennych opiekunów oraz dla osób prowadzących działalność na własny 

rachunek jako dzienni opiekunowie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 1:05:51 – 1:08:32) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę uchylającą uchwałę Nr XLVI/355/2018 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 sierpnia 

2018 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki, kluby dziecięce, zatrudniających dziennych opiekunów oraz dla osób 

prowadzących działalność na własny rachunek jako dzienni opiekunowie; 

UCHWAŁA NR VIII/68/2024 

uchylającej uchwałę Nr XLVI/355/2018 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 sierpnia 

2018 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce, zatrudniających dziennych opiekunów 

oraz dla osób prowadzących działalność na własny rachunek jako dzienni opiekunowie; -

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej 

Osiedle; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 1:08:33 – 1:11:14) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrał Radny Mariusz Wijatyk.  

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 10, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; OBECNI NIEGŁOSUJĄCY: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej Osiedle; 

UCHWAŁA NR VIII/69/2024 

w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej Osiedle; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działanie Burmistrza Łobza; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Wymieniona skarga była analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 

Miejskiej.  

(nagranie: 1:11:45 – 1:12:59) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższej skargi - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady poddając projekt uchwały pod głosowanie, zapytał kto z Państwa 

Radnych uznaje, że skarga jest bezzasadna. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie skargi na działanie Burmistrza Łobza; 

UCHWAŁA NR VIII/70/2024 

w sprawie skargi na działanie Burmistrza Łobza; -stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 15 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

(nagranie: 1:13:00 – 1:15:21) 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi. Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

Zapytania zgłosił Radny Adam Hlib,  

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodniczący Rady zamknął pkt 15. 

 

Ad. 16 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 1:15:22 – 1:16:10) 

Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej w Łobzie odbędzie się  

20 grudnia br. natomiast wspólne posiedzenie komisji stałych 18 grudnia br. 
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Radna Wiesława Romejko w imieniu stowarzyszenia Kobiet „Nurt”, zaprosiła mieszkańców do 

udziału w warsztatach na temat budżetu obywatelskiego. Warsztaty odbędą się dziś o godz. 

17:00 w ŁDK. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady zamknął pkt 16. 

 

Ad. 17 Informacje Przewodniczącego Rady. 

(nagranie: 1:16:11 – 1:18:45) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wziął udział w działalności międzysesyjnej; Przewodniczący Rady w imieniu Rady, 

złożył najlepsze życzenia pracownikom socjalnym, którzy swoje święto obchodzili tydzień 

temu 21 listopada. 

Następnie poinformował, że Rada Miejska w Łobzie, rozpoczyna prace nad projektem uchwały 

budżetowej na 2025 rok, przygotowanym przez p. Burmistrza. Zawiadomił, że komisje 

rozpatrzą i zaopiniują projekt budżetu na posiedzeniach w dniach: 

- 29.11.br. o godz. 8:00 - Komisja Spraw Społecznych; 

- 02.12.br. o godz. 8:00 - Komisja Terenów Wiejskich; 

- 04.12.br r. o godz. 8:00 – Komisja Budżetowa;  

Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej nastąpi na sesji w dniu 20 grudnia br. 

Serdecznie zaprosił mieszkańców do udziału w wymienionych posiedzeniach Rady.  

Przewodniczący Rady w odniesieniu do głosów mieszkańców w sprawie wniosku taryfowego 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na rok 2025, poinformował, że Rada Miejska w Łobzie nie 

jest odpowiedzialna za jego sporządzenie. Wyjaśnił, że wniosek został opracowany przez 

Łobeskie Przedsiębiorstwo Komunalne, a zatwierdzony przez Wody Polskie.  

 

Ad. 18 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 1:18:46 – 1:18:56) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknął VIII sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 11:33  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst VIII sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczył: 

 

                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Henryk Stankiewicz 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 


